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Zápisnica 2/2017 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 12.apríla 2017 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, PaedDr. Daniel Bradáč, Katarína Imrichová, Tomáš Janega 

Marián Kopunec, Ing. Michal Kozic, Bc. Jozef Mihala, Lýdia Zámečníková 

Neprítomní:Pavol Mizerák 

Overovatelia: Ing. Gabriela Baginová, Bc. Jozef Mihala 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

Keďže poslanci nemali k programu žiadne návrhy a pripomienky, starosta dal hlasovať 

za schválenie programu, tak ako bol predložený poslancom v podkladoch. 

 

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

BOD č.1 

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 22.2.2017 

 

Zápisnicu zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 22.2.2017 dostali poslanci 

spolu s pozvánkou na zasadnutie. Starosta vyzval poslancov OZ, aby predniesli svoje 

pripomienky a otázky. 

P. Bc. Mihala uviedol, aby sa upravil v zmysle uznesenia rozpočet pre Dobrovoľný 

hasičský zbor Zabudišová. 

Starosta uviedol, že v úprave rozpočtu na nasledujúce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bude táto zmena zahrnutá. 

 

BOD č.2 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Žiadosť o vybudovanie verejného osvetlenia 

 

 P. Horáková (z pléna) požiadala o vybudovanie verejného osvetlenia pri domoch 

v poli. 

Starosta uviedol, že tento návrh predniesla už p. Baginová na predchádzajúcich 

zasadnutiach. Uviedol, že problém tam je s tým, kde vybudovať stĺpy, pretože obec tam 

nevlastní pozemky a museli by sa vybudovať na súkromných pozemkoch niektorých 

z majiteľov domov. Navrhol, aby táto požiadavka bola presunutá na stavebnú komisiu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.37/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť p. Zuzany Horákovej, ohľadom vybudovania verejného 

osvetlenia v danej lokalite, 

b) posúva žiadosť na prerokovanie Komisii výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva, ktorá zistí situáciu v danej lokalite 

a navrhne riešenia, kde vybudovať verejné osvetlenie.  Žiadosť bude komisiou prerokovaná 

do 26.4.2017. 

 

B/ 

Žiadosť o vybudovanie vodovodu 

 

P. Horáková (z pléna) požiadala o vybudovanie vodovodu pri domoch v poli, pretože 

hladina vody v ich súkromných studniach klesla a v lete je studňa prakticky vyschnutá. 

Starosta uviedol, že táto situácia sa už tiež riešila a prípojka by sa musela vybudovať 

buď od Poľnohospodárskeho družstva, alebo z hlavnej cesty cez potok. 

P. Ing. Baginová uviedla, že prechádzať popod potok by pre majiteľov bolo finančne 

náročné. 

Starosta navrhol, aby táto požiadavka bola presunutá na stavebnú komisiu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.38/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť p. Zuzany Horákovej, ohľadom možnosti napojenia danej lokality 

na vodovod, 

b) posúva žiadosť na prerokovanie Komisii výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva, ktorá zistí situáciu v danej lokalite 

a navrhne riešenie. Žiadosť bude komisiou prerokovaná do 26.4.2017. 

 

C/ 

Pripomienky p. Brezovák Ján 

 

 P. Brezovák Ján (z pléna) sa informoval, či už bola opravená rína na kultúrnom dome. 

Starosta uviedol, že ešte nie, je problém sa tam dostať s plošinou. 

 P. Brezovák Ján (z pléna) sa informoval, či p. Mihala odstránil prekážky na ceste. 

Starosta uviedol, že p. Mihalovi bol zaslaný list, odstránené boli dve prekážky a jedna ešte 

stále je na ceste.  Uviedol, že bude treba navštíviť p. Mihalu. 

 P. Kopunec podotkol, že bude treba posunúť aj dopravnú značku. 

 P. Brezovák  Ján (z pléna) sa informoval na verejné obstarávanie na chodník. 

Starosta uviedol, že verejné obstarávanie je skončené. Najnižšiu cenovú ponuku predložila 

firma STAVOKOMPLET, ktorá už zaslala návrh zmluvy na podpis. Momentálne sa rokuje 

o podmienkach. 
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 P. Brezovák Ján (z pléna) chcel vedieť, kedy sa začne s výstavbou. 

Starosta uviedol, že treba opäť požiadať dopravný inšpektorát o uzávierku na cesty. 

Poznamenal, že ak by všetko išlo podľa plánov, budovať by sa mohlo koncom apríla. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.39/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie  pripomienky p. Brezováka Jána 

a pripomienku ohľadom odstránenia zátarás pred domom p. Mihalu Romana posúva na 

prerokovanie Komisii výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a 

vodného hospodárstva. 

 

 P. Brezovák Ján (z pléna) navrhol, aby sa na cintoríne v Bošáci natrel plot na starom 

evanjelickom cintoríne. 

 P. Bc. Mihala sa informoval, či to nie je cirkevný plot. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že plot budovala obec v rámci brigády v spolupráci 

s cirkvou.  

Starosta uviedol, že možno by bolo efektívnejšie celý plot vymeniť, záleží od toho v akom 

stave je pletivo. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.40/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie  pripomienku  p. Brezováka Jána 

ohľadom natretia plotu na cintoríne v Bošáci a posúva túto pripomienku Komisii výstavby, 

územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. Žiadosť bude 

komisiou prerokovaná do 26.4.2017. 

 

D/ 

Pripomienky p. Kusendu Slavomíra 

 

 P. Kusenda Slavomír(z pléna) uviedol, že na cintoríne je okolo smetných nádob 

neporiadok a či by nebolo vhodnejšie opäť tam dať veľký kontajner alebo také, aké sa 

používajú na plasty resp. papier na zberných hniezdach.  

Starosta uviedol, že keď tam boli veľké kontajnery, tak tam ľudia vyhadzovali veci, ktoré 

vôbec nepatria na cintorín a rýchlo sa zapĺňal a odpad tam vozili nielen ľudia z dediny, ale aj 

z okolitých obcí. 

 P. Kusenda Slavomír (z pléna) sa informoval, aký materiál bude použitý na výstavbu 

chodníka. 

Starosta uviedol, že chodník bude z dlažby. 

 P. Kusenda Slavomír (z pléna) uviedol, či by nebolo lepšie chodník vybudovať 

z betónu. 

 P. PaedDr. Bradáč, p. Kochan (hl. kontrolór) uviedli, že keď treba niečo opraviť, 

napr. inžinierske siete, tak dlažba sa dá rozobrať, ale betón sa zničí. 
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P. Kopunec uviedol, že už aj parkoviská sa robia z dlažby. 

 

E/ 

Pripomienky p. Wittkaya Jána 

 

 P. Wittkay (z pléna) sa informoval na vybudovanie plošiny pri vchode do kultúrneho 

domu v Bošáci. 

Starosta uviedol, že kvôli časovej zaneprázdnenosti sa k tomu ešte nedostal.  

 P. Wittkay (z pléna)sa informoval, či je v rámci výstavby chodníkov naplánovaný 

prechod pre chodcov  pri kostole. 

Starosta uviedol, že prechody sa budú budovať oproti lávky cez potok. 

 

F/ 

Žiadosť o výmenu okien 

 

 P. Mgr. Kukučová Zuzana (z pléna)uviedla, že dostala odpoveď na výmenu okien v jej 

byte a chcela by vedieť, kedy sa bude táto výmena realizovať. 

Starosta uviedol, že dúfa, že táto situácia sa vyrieši čo najskôr. Nevie však povedať, ktorý 

mesiac to bude, pretože sa musí čakať na financie.  

 P. Mgr. Kukučová Zuzana  (z pléna) sa informovala, či bude o tejto výmene  vopred 

informovaná. 

Starosta uviedol, že určite áno. 

 

G/ 

Žiadosti o odkúpenie pozemkov v lokalite Pod Stráňami 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosti o odkúpenie stavebných pozemkov v lokalite Pod 

Stráňami od: 

     - Denisa Havierová, Ján Havier, bytom Trenčianske Bohuslavice 234 

- Mgr. Martina Hulínková, bytom Bošáca 136 

- Mgr. Michaela Kaššovicová, bytom M.Turkovej 1731/46, Trenčín 

- Jaroslav Miklánek, bytom Bošáca 205 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

 

Uznesenie č.41/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosti o odkúpenie pozemku v lokalite Pod Stráňami od  

     - Denisa Havierová, Ján Havier, bytom Trenčianske Bohuslavice 234 

- Mgr. Martina Hulínková, bytom Bošáca 136 

- Mgr. Michaela Kaššovicová, bytom M.Turkovej 1731/46, Trenčín 

- Jaroslav Miklánek, bytom Bošáca 205 

b) schvaľuje zaradenie žiadostí do poradovníka. 
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H/ 

Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť prípravného výboru o poskytnutie príspevku na 

organizáciu podujatia Slávnosti bratstva Čechov a Slovákov na Javorine, ktoré sa uskutočnia 

dňa 30.júla 2017. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.42/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku vo výške 100,- 

EUR na akciu Slávnosti bratstva Čechov a Slovákov, ktorá sa uskutoční dňa 30.7.2017 na 

Javorine. 

 

CH/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom a energie v kultúrnom dome v Bošáci 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera 

Bošáca o odpustenie poplatku za prenájom sály v kultúrnom dome v Bošáci a odpustenie 

poplatku za spotrebované energie počas Veľkonočnej zábavy, ktorá sa uskutoční dňa 

16.4.2017. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.43/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Základnej škole s materskou školou 

Ľudovíta Vladimíra Riznera Bošáca, odpustenie poplatku za prenájom a energie v kultúrnom 

dome v Bošáci počas akcie konanej dňa 16.4.2017. 

 

I/ 

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Ing. Silvii Bachorcovej o odkúpenie obecného 

pozemku par.č. 6083/2 o výmere 168m². Navrhol, aby žiadosť prerokovala stavebná komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.44/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť Ing. Silvii Bachorcovej o odkúpenie pozemku par.č. 6083/2 

b) posúva žiadosť na prerokovanie výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, 

lesného a vodného hospodárstva. Žiadosť bude komisiou prerokovaná do 28.6.2017. 
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J/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

Starosta prečítal poslancom žiadosť Martina Zamca o odkúpenie obecného pozemku 

par.č. 14938/16 o výmere 100m². Uviedol, že by bolo dobré, aby bol tento pozemok 

zameraný, pretože je možné, že ho užívajú susedia. Navrhol, aby žiadosť prerokovala 

stavebná komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.45/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť Ing. Martina Zamca o odkúpenie pozemku par.č. 14938/16 

o výmere 100 m². 

b) posúva žiadosť na prerokovanie výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, 

lesného a vodného hospodárstva. Žiadosť bude komisiou prerokovaná do 28.6.2017. 

 

K/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

Starosta prečítal poslancom žiadosť Ľuboša Kovenca o odkúpenie obecného pozemku 

par.č. 14938/61 o výmere 38 m². Uviedol, že k tejto žiadosti je vyhotovený geometrický plán.  

Navrhol, aby žiadosť prerokovala stavebná komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.46/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť Ľuboša Kovenca a Aleny Kovencovej o odkúpenie pozemku 

par.č. 14938/61 o výmere 38 m². 

b) posúva žiadosť na prerokovanie výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, 

lesného a vodného hospodárstva. Žiadosť bude komisiou prerokovaná do 28.6.2017. 

 

L/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku  

 

 P.Bc. Mihala predniesol poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku, ktorá mala určiť cenu za rozdiel v nadobudnutých pozemkoch, pri 

odpredaji pozemkov p. Dzurákovi Marekovi. Komisia navrhuje obecnému zastupiteľstvu 

schváliť uznesenie, v ktorom určí výšku sumy za rozdiel v nadobudnutých pozemkoch (31 

m2) - 20,-€/m2 (slovom dvadsať eur za m2), teda celkom 620,-€ (slovom šesťstodvadsať eur) 

za vzniknutý rozdiel v nadobudnutých pozemkoch. Zároveň schvaľuje, aby sa obec Bošáca 
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spolupodieľala 1/2 nákladov, ktoré vznikli p. Marekovi Dzurákovi, v súvislosti s vyhotovením 

geometrického plánu v danej lokalite. 

 P. Dzurák Marek (z pléna) uviedol, že suma sa mu zdá privysoká. Poznamenal, že 

pozemok vyčistili a obec nemá s tým žiadne náklady. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že cena je navrhnutá z tohto dôvodu, že nadobudne stavebný 

pozemok. Polovicu nákladov za geometrický plán bude hradiť obec. 

Starosta uviedol, že p. Dzurák keby pozemok predá, tak by predával stavebný pozemok za 

sumu približne 20,- EUR/m² a ľudia by sa mohli voči tomu ohradiť, prečo obec časť tohto 

pozemku odpredala za tak nízku sumu. Suma 20,- EUR/m² bola stanovená aj za odpredaj pri 

zámene s p. Milošom Dedíkom, ktorý od obce kupoval mlynský náhon. 

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.47/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca súhlasí s návrhom Komisie finančnej, sociálnej 

a pre správu obecného majetku, aby sa pozemky s p. Dzurákom Marekom vysporiadali 

nasledovne: 

a) výška sumy za rozdiel v nadobudnutých pozemkoch (31 m2) je 20,-€/m2 (slovom dvadsať 

eur za m2), teda celkom 620,-€ 

b) obec sa bude finančne spolupodieľať 1/2 nákladov na vyhotovení geometrického plánu. 

 

M/ 

Žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad 

 

 P. Bc. Mihala predniesol poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku, ktorá prerokovala žiadosť od Emílie Krajčovicovej o zníženie 

poplatku za komunálny odpad bola doručená do termínu stanoveného vo VZN. Komisia 

odporúča obecnému zastupiteľstvu na základe predložených dokladov schváliť zníženie o 50 

%.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.48/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zníženie poplatku za komunálny  odpad 

na rok 2017 pre p. Emíliu Krajčovicovú bytom Bošáca 319 o 50%, tak ako bolo predložené 

Komisiou finančnou, sociálnou a pre správu obecného majetku. 

 

BOD č.3 

Prerokovanie a schválenie VZN č.1/2017 o mieste a čase zápisu na plnenie povinnej 

školskej dochádzky  

 

 Návrh VZN č.1/2017 o mieste a čase zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky 

dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

K VZN neboli  žiadne pripomienky a návrhy na zmenu. 



8 

 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.49/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce 

Bošáca č.1/2017 O mieste a čase zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky, tak ako bol 

predložený poslancom na zasadnutie OZ. 

 

BOD č.4 

Prerokovanie a schválenie Dodatku č.2 k VZN č. 5/2012 o výške mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení 

v obci Bošáca 

 

Návrh Dodatku č.2 k VZN č. 5/2012 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Bošáca dostali poslanci v podkladoch 

na zasadnutie. 

K dodatku neboli  žiadne pripomienky a návrhy na zmenu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.50/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Dodatok č.2 k VZN č. 5/2012 o výške 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení 

v obci Bošácatak ako bolo predložené poslancom v podkladoch  na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

BOD č.5 

Schválenie úpravy Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2017 

 

 Návrh úpravy Rozpočtu obce Bošáca na rok 2017 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie. 

Starosta informoval poslancov, že ide o vyčlenenie spoluúčasti na realizáciu projektu 

rekonštrukcie kultúrneho domu na Zabudišovej. V rámci projektu, by sa mala zrealizovať 

výmena strechy, oprava komínu, fasády a výmena okien a vonkajších dverí a výmena kachieľ. 

Žiadosť bola podaná na Environmentálny fond.  

 P. Bc. Mihala navrhol, aby sa z dôvodu logickej postupnosti najskôr schválilo 

uznesenie o realizácií projektu a až následne sa schválila úprava rozpočtu obce. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.51/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a)  realizáciu projektu Zateplenie a rekonštrukcia kultúrneho domu 
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b) spoluúčasť vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov vo výške 7 313,43 EUR. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval, či v rámci projektu sa bude vymieňať strecha 

aj nad bytom. 

Starosta uviedol, že projektanti boli upozornení, že by sa opravovala len časť, ktorá patrí obci. 

Poznamenal, že p. Chalány uviedol, že v prípade, že by obec realizovala rekonštrukciu 

strechy, zaplatil by rekonštrukciu z vlastných zdrojov aj nad jeho bytom. Je to však na jeho 

dohode so stavebnou firmou. 

 P. Kochan (hl.kontrolór)uviedol, že pri projekte je treba dokladovať aj energetickú 

úsporu a poznamenal, že ide o nemalé finančné prostriedky a či má kultúrny dom takú 

využiteľnosť a komisia pri hodnotení posudzuje návratnosť vynaložených finančných 

zdrojov.  

Starosta uviedol, že tieto údaje sa písali už priamo do žiadosti. Uviedol, že v rámci projektu sa 

opraví najmä strecha a keby ju má obec financovať z vlastných zdrojov stálo by to viac ako 

spoluúčasť na projekte. V prípade, že by žiadosť nebola schválená, tak obec by mala náklady 

len na realizáciu verejného obstarávania, keďže žiadosť sme vypracovali sami. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.52/2017 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2017, tak ako 

bola predložená poslancom v podkladoch na zasadnutie. 

 

BOD č.6 

Schválenie aktualizácie Programu rozvoja obce Bošáca (2015 – 2019) 

  

 Návrh aktualizácie Programu rozvoja obce Bošáca (2015 – 2019) dostali poslanci 

v podkladoch na zasadnutie. 

Starosta informoval poslancov, že aktualizácia sa robila najmä z dôvodu, aby obec mohla 

požiadať o dotáciu z integrovaného regionálneho operačného programu na rozšírenie 

materskej školy a obnovu tried v škole. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.53/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje doplnenie Programu rozvoja obce 

Bošáca (2015 – 2019), tak ako bolo predložené poslancom v podkladoch  na zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

BOD č.7 

Prerokovanie a schválenie projektu Rozšírenie kapacity materskej školy v Bošáci 

 Starosta informoval poslancov, že po schválení projektového zámeru sa bude podávať 

žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na rozšírenie materskej školy. 
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 P.Bc. Mihala predniesol poslancom stanovisko Komisie finančnej sociálnej a pre 

správu obecného majetku, ktorá odporúča zastupiteľstvu projekt schváliť s tým, že výška 5% 

spoluúčasti nepresiahne 10 000,-EUR.  

Starosta uviedol, že výška 5 % spoluúčasti nepresiahne 10 000,- EUR. Uviedol, že výška 

neoprávnených výdavkov bude väčšia, pretože v rámci projektu sa budú realizovať aj aktivity, 

ako je vonkajšie a vnútorné zariadenie škôlky. V rámci projektu nebolo možné žiadať, iba 

aktivitu na stavebné práce, ale museli sa realizovať aj iné aktivity. Výška neoprávnených 

výdavkov by mala byť približne 27 000,- EUR. Tieto výdavky sú neoprávnené z toho dôvodu, 

že maximálna výška príspevku o ktorú môže obec požiadať je 178 800,- EUR (podľa počtu 

novovytvorených a existujúcich miest v materskej škole) 

Starosta uviedol, že žiadosť sa odovzdáva do 18.4.2017 a v uznesení o zabezpečení 

spolufinancovania musí byť uvedená presná výška sumy. Navrhol, aby sa prijalo uznesenie, 

kde by sa schválilo, že táto výška sumy bude v predchádzajúcom uznesení doplnená do 

termínu podania žiadosti. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.54/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Rozšírenie kapacity materskej školy 

v Bošáci realizovaného v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2016-10“, ktorého ciele sú v súlade 

s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce 

b)zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami pomoci, 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami pomoci, vo výške 8 937,37 EUR 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.55/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje doplnenie celkovej sumy, teda 5% 

spoluúčasti do Uznesenia č. 54/2017, do termínu podania žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok, maximálne do výšky 10 000,- EUR. 

 

BOD č.8 

Prerokovanie a schválenie zmlúv 

 

 Starosta informoval poslancov o zmluvách, ktoré sa podpísali resp. sa podpíšu 

v lokalite Pod Stráňami. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.56/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje uzatvorenie kúpnych zmlúv medzi 

kupujúcim: Obec Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca a predávajúcim: 

a) Ján Mihala r. Mihala  bytom Bošáca č. 215, 913 07, Bošáca  a  Emília Mihalová r. 

Kaššovicová bytom Bošáca č. 215, 913 07, Bošáca na kúpu pozemkov: 

- parcela č.1208/1 registra C-KN orná pôda o výmere 539 m², zapísaná na  LV č. 212,  

- parcela č. 1208/2 registra C-KN orná pôda o výmere 375 m², zapísaná na  LV č. 212,  

- parcela č. 1208/5 registra C-KN orná pôda o výmere 346 m², zapísaná na  LV č. 212 

za kúpnu cenu 5,00€/ 1m2. Celková cena za predmet zmluvy je 6.300 € 

b) Emília Štrbová  r. Chvílová bytom Zemianske Podhradie č. 103 Bošáca 913 07 SR na 

kúpu pozemkov: 

- parcela č.1226/1 registra C-KN orná pôda o výmere 675 m², zapísaná na  LV č. 

2199, vlastnícky podiel 1/2 

- parcela č. 1226/2 registra C-KN orná pôda o výmere 400 m², zapísaná na  LV č. 

2199, vlastnícky podiel 1/2 

 parcela č. 1226/5 registra C-KN orná pôda o výmere 272 m², zapísaná na  LV č. 

2199, vlastnícky podiel 1/2 

za kúpnu cenu 5,00€/ 1m2. Celková cena za predmet zmluvy je 3.367,50 €. 

c) Pavol Helík  r. Helíkbytom Bošáca 28, 913 07  SR na kúpu pozemkov:  

- parcela č.1215/1 registra C-KN orná pôda o výmere 415 m², zapísaná na  LV č. 3193 

- parcela č. 1215/2 registra C-KN orná pôda o výmere 285 m², zapísaná na  LV č. 

3193 

- parcela č. 1215/5 registra C-KN orná pôda o výmere 305 m², zapísaná na  LV č. 

3193 

- parcela č. 1216/1 registra C-KN orná pôda o výmere 426 m², zapísaná na  LV č. 

3193 

- parcela č. 1216/2 registra C-KN orná pôda o výmere 280 m², zapísaná na  LV č. 

3193 

- parcela č. 1216/5 registra C-KN orná pôda o výmere 294 m², zapísaná na  LV č. 

3193 

za kúpnu cenu 5,00€/ 1m2. Celková cena za predmet zmluvy je 10.025 €. 

 

BOD č.9 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

 

 Starosta pozval všetkých prítomných na akciu Veľká noc v múzeu a Veľkonočnú 

zábavu, ktorú organizuje základná škola.  

 

Starosta informoval poslancov, že boli zlúčené dva bankové úvery. Ďalej informoval 

poslancov, že momentálne zisťuje cenové ponuky na poskytnutie úveru na financovanie 

výkupu pozemkov v lokalite Pod Stráňami. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.57/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie: 

a) informáciu o zrušení Zmluvy o úvere č.28/039/10 a 28/23/2004,  
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b) informáciu o zlúčení úverov do jedného úveru: zmluva o termínovanom úvere č.28/001/17. 

 

 Starosta informoval poslancov, že bolo vydané rozhodnutie Okresným úradom Nové 

Mesto nad Váhom – katastrálny odbor o zapísaní prevodu nehnuteľností od p. Zámečníkovej. 

Momentálne je potrebné vyriešiť vypratanie priestoru a následne odstránenie stavby. Uviedol, 

že predbežne rokoval aj s p.Fraňovou a rod. Kuckovou, ktorí prejavili záujem o to, že 

miestnosť, ktorú vlastnia na tomto pozemku, by obec zbúrala a o výmeru, ktorú táto 

miestnosť má, by sa rozšíril ich pozemok o dĺžke približne 30 m a vybudovalo by sa 

oplotenie, aby nemali otvorený dvor. Všetko ešte závisí na dohode medzi nimi.  

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že keď sa bude dom po p. Zámečníkovej búrať, mal by sa 

tam ísť niekto pozrieť a niektoré veci by bolo vhodné dať do múzea. 

 

 Starosta informoval poslancov, že bola podaná žiadosť o dotáciu SFZ Podpora 

rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry. Ďalej informoval poslancov, že 

z Trenčianskeho samosprávneho kraja bola schválená dotácia vo výške 800,- EUR na akciu 

Čie sú hody? Naše hody! 

 

 Starosta uviedol, že treba informovať občanov ohľadom separovania a zberu odpadu. 

Treba, aby ľudia všetko čo sa dá vozili na zberný dvor a aby sa dodržiavali komodity, ktoré sa 

zberajú a nemiešali to do mechov. Keď sa zberá papier, dať do mechu iba papier a taktiež, aby 

nevykladali spolu s mechmi napr. elektroodpad. Auto je pri zbere nastavené na zber dvoch 

druhov komodít a nedokáže sa vyzbierať aj iný odpad popri tomto zbere. Ak majú občania 

niečo väčšie, čo nemajú ako odviezť, treba zavolať na úrad a dohodne sa tento odvoz mimo 

plánovaného zberu podľa kalendára. 

 P. Imrichová uviedla, že všetci dostali kalendáre, kde je uvedené aké komodity a kedy 

sa zberajú a čo do nich patrí. 

Starosta uviedol, že bohužiaľ to ľudia nerešpektujú a neriadia sa týmito pokynmi. Bude preto 

potrebné to aj vyhlasovať a neustále ľudí informovať. Starosta uviedol, že to ako ľudia triedia 

sa ukáže pri tom, keď sa zvýši poplatok za uloženie 1 tony komunálneho odpadu na skládke. 

Momentálne to vychádza okolo 46,- EUR/t. Tieto poplatky by sa mali v budúcnosti zvýšiť až 

desaťnásobne. Toto zvyšovanie by malo byť postupné a v prvom zvýšení by to mal byť 

trojnásobne väčší poplatok za uloženie odpadu na skládke oproti aktuálnym cenám. 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že je to spôsobené tým, že Slovensko je jednou 

z najhorších krajín, čo sa týka triedenia odpadu a preto štát tlačí na to, aby sa viac separovalo 

a taktiež skládky majú nejakú životnosť a keď sa uzavrú, kde sa bude odpad dávať. 

Starosta uviedol, že budovanie nových skládok už nie je ani povolené, budovať sa budú môcť 

už iba spaľovne. Uviedol, že momentálne sa vymýšľa technológia na stláčanie odpadu, 

v Novom Meste nad Váhom túto technológiu na plasty momentálne už má jedna firma. 

Stláčaním tohto odpadu vzniká ľahký topný olej. Vzniká z toho plyn, ktorý poháňa generátory 

na výrobu elektriny alebo tepla. Olej sa potom spaľuje v zariadeniach, ktoré majú minimálny 

dopad na kvalitu ovzdušia. Poznamenal, že tú technológiu nemajú ešte doriešenú tak, aby 

naraz mohli spaľovať napr. viac druhov plastov a pod., pretože každý druh plastu sa topí pri 

rozdielnych teplotách (rozdiely 0,1°). Uviedol, že pokiaľ by sa takáto technológia mala na 

obce zadovážiť, je potrebné, aby to štát financoval, pretože ide o sumy okolo 1 000 000,- 

EUR, pri 5% spoluúčasti je to približne 50 000,- EUR, čo by do toho investovala obec. 



13 

 

Poznamenal, že tieto náklady by sa vrátili v podobe toho, že toto zariadenie vyrába elektrickú 

energiu, ktorej časť by sa použila v obci a časť by vykupovali elektrárne. 

 

Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a informoval prítomných, 

že najbližšie zastupiteľstvo bude na konci apríla. 

 

d.a.h. 

  

Zapisovateľka    Overovatelia    Starosta obce 

 

 

.....................................  ........................................  ................................. 

Mgr. Martina Hulínková  Ing. Gabriela Baginová  Mgr. Daniel Juráček 

      

 

........................................ 

     Bc.  Jozef Mihala 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


